
UCHWAŁA NR XXXV/290/2021 
RADY GMINY KLESZCZEWO 

z dnia 24 listopada 2021 r. 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/217/2021 Rady Gminy Kleszczewo z dnia 31 marca 2021r. 
w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego prowadzenia zadania publicznego w zakresie zarządzania 

drogą powiatową Nr 2447P 

Na podstawie art. 8 ust. 2a, art. 18 ust. 2 pkt. 11 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(tekst jednolity Dz.U. z 2021 r. poz. 1372 z późn. zm.) art. 19 ust 4 ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach 
publicznych (tekst jednolity Dz. U. z 2021r. poz. 1376 z późn. zm.) Rada Gminy Kleszczewo uchwala, co 
następuje: 

§ 1. W Uchwale Nr XXVIII/217/2021 Rady Gminy Kleszczewo z dnia 31 marca 2021r. w sprawie 
przejęcia od Powiatu Poznańskiego prowadzenia zadania publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową 
Nr 2447 zmienia się treść § 1 ust.1 Uchwały, który przyjmuje następujące brzmienie : 

„§ 1. ust.2 Przejmuje się od Powiatu Poznańskiego prowadzenie zadania publicznego polegającego 
na zarządzaniu drogą powiatową Nr 2447P w zakresie dotyczącym opracowania dokumentacji 
technicznej dla budowy chodnika w miejscowości Śródka, przy drodze powiatowej Nr 2447P.”. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Kleszczewo. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Marek Maciejewski 
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Uzasadnienie 

do Uchwały Nr XXXV/290/2021 

Rady Gminy Kleszczewo 

z dnia 24 listopada 2021r. 

W związku ze zmianą zakresu inwestycji z budowy ścieżki pieszo-rowerowej na budowę chodnika 
w miejscowości Śródka zachodzi konieczność zmiany Uchwały Nr XXVIII/217/2021 Rady Gminy 
Kleszczewo z dnia 31 marca 2021r. w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego prowadzenia zadania 
publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową Nr 2447P. W związku z powyższym zachodzi 
konieczność zmiany § 1 ust. 1 uchwały, który otrzymuje nowe brzmienie. 

Budowa ścieżki pieszo-rowerowej wiązałaby się z konieczności przebudowy drogi, co generowałoby 
ogromne koszty. 

Mając powyższe na uwadze podjęcie przedmiotowej uchwały uznaje się za uzasadnione. 

 Przewodniczący Rady Gminy 

  

Marek Maciejewski 
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